



AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DE POLLENÇA

Identificació de la sessió

Sessió número: 01/2018
Caràcter: ordinària
Data: 25 de gener de 2018
Convocatòria: primera
Horari: de 20:12 h a 22:00 h
Lloc: sala de sessions Casa Consistorial (Calvari, 2)

Assistents

Batle-President Sr. Miquel Àngel March Cerdà (*Junts Avançam*)

Regidors i Regidores

Sr. Antoni Cànaves Capllonch (*Junts Avançam*)
Sr. Bartomeu Cifre Bennàsar (*Junts Avançam*)
Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet (*Junts Avançam*)
Sr. Bernat López Plómèr (*Junts Avançam*)
Sra. Magdalena Seguí Cerdà (*Junts Avançam*)
Sr. Andrés Nevado Rodríguez (*Unió Mollera Pollencina*)
Sr. Bartomeu Cifre Ochogavía (*Tots per Pollença*)
Sra. Francisca Cerdà Nadal (*Tots per Pollença*)
Sra. Maria Buades Cifre (*Tots per Pollença*)
Sra. Elionor Tugores Cifre (*Tots per Pollença*)
Sr. Mateu Soler Estrany (*Tots per Pollença*)
Sr. Miquel Llobeta Vives (*Tots per Pollença*)
Sr. Pere Josep Coll Torrendell (*Alternativa per Pollença*)
Sr. Martí J. Roca Olivieri (*Regidor no adscrit*)
Sr. David Alonso García (*Partit Popular*)

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves

No assisteix (absència justificada)

Regidora Sra. Marina Llobera Vicens (*Alternativa per Pollença*)

Cl. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2

Francisca M. Adrover Cànaves 21/02/2018 Secretària

Signatura 2 de 2

Miquel Àngel March Cerdà 21/02/2018 Batle

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Url de validació <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/ldi/arx/ldiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

Ordre del dia

I.- PART RESOLUTIVA

- 1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors.
- 2.- Aprovació, si procedeix, del nomenament de representants de la Corporació en òrgans col·legiats.
- 3.- Ratificació, si procedeix, de la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018.
- 4.- Propostes / Mocions d'urgència

II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT

- 1.- Informació de Batlia
- 2.- Dació de compte de resolucions de Batlia
- 3.- Precs i preguntes

Constatada l'existència de quòrum legal, el Sr. Batle-President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió:

I.- PART RESOLUTIVA

1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors.

Pel Sr. Batle es demana als reunits si qualche membre dels assistents ha de formular cap observació als esborranys de les actes corresponents a la sessió ordinària de dia 30 de novembre de 2017 i la sessió extraordinària i urgent de dia 27 de desembre de 2017.

Vist que no n'hi ha cap, s'aproven per UNANIMITAT dels assistents.

2.- Aprovació, si procedeix, del nomenament de representants de la Corporació en òrgans col·legiats.

Seguidament es dona lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General de dia 19 de gener de 2018:

"PROPOSTA DE BATLIA

Vist que l'Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada dia 29 de juliol de 2015 va adoptar l'acord relatiu al nomenament de representants municipals davant diversos òrgans

C/ Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2
Francisca M. Adrover Cànaves 21/02/2018 Secretària

Signatura 2 de 2
Miquel Àngel March Cerdà 21/02/2018 BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Url de validació <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/jdiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

col·legiats, entre d'altres, la mesa general de negociació de funcionaris, les respectives comissions paritàries, etc i atès que es pretén negociar un nou conveni col·lectiu de personal laboral, i que, en el seu moment, no es varen nomenar representants de la corporació per a la comissió negociadora.

Resultant que, per altra banda, el Regidor senyor Bernat López Plomer (Junts Avançam) va prendre possessió del càrrec en sessió plenària celebrada dia 27 de juliol de 2017 a conseqüència de la renúncia al càrrec de regidora de la senyora J. Iliana Capllonch Cerdà de la qual l'Ajuntament Ple en va prendre coneixement en sessió celebrada dia 6 de juliol de 2017.

Vist el disposat a l'article 38 c del ROF pel que és competència del Ple el nomenament i/o modificació de representants de la Corporació municipal davant els òrgans col·legiats aquesta Batlia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent **ACORD**:

Primer.- Aprovar el nomenament dels representants de la corporació en els següents òrgans col·legiats que a continuació es relacionen:

➤ Representant davant la Mesa General Negociació Funcionaris:

Vice-President: Regidor Sr. Antoni Cànaves Capllonch (Junts Avançam), en substitució del Regidor Sr. Andrés Nevado Rodríguez (Unió Mollera Pollencina).

➤ Representant davant la Comissió Negociadora del Conveni Col·lectiu de Personal laboral de l'Ajuntament

Vocal: Regidora delegada de Personal Sra. Magdalena Seguí Cerdà (Junts Avançam)

Vocal: Regidor Sr. Andrés Nevado Rodríguez (Unió Mollera Pollencina)

Vocal: Regidor Sr. Pere J. Coll Torrendell (Alternativa per Pollença)

➤ Representant davant el Consell escolar municipal de Pollença conforme l'article 9 del Reglament municipal del CEMP:

Vocal suplent (del vocal titular 1): Regidor Sr. Bernat López Plomer (Junts Avançam), en substitució de la Sra. J. Iliana Capllonch Cerdà.

Segon.- Aprovar el nomenament de representant de la corporació en el següent organisme autònom municipal:

- Membre del Consell Rector del Patronat municipal Residència Social de Pollença (article 5 dels Estatuts del Patronat Municipal Residència Social de Pollença):

Vocal titular 1: Regidor Sr. Bernat López Plomer (Junts Avançam), en substitució de la Sra. J. Iliana Capllonch Cerdà (Junts Avançam).

Tercer.- Notificar aquest acord als nomenats, als efectes pertinents

No obstant això, l'Ajuntament Ple ACORDARÀ”

C/ Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Url de validació <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 00:06:56 a 00:12:15).

Passats a votació, els reunits, per MAJORIA SIMPLE (8 vots a favor: Junts Avançam, Unió Mollera Pollencina i Alternativa per Pollença; i 8 abstencions: Tots per Pollença, Partit Popular i el Regidor no adscrit) acorden aprovar íntegrament el Dictamen precedent i els acords continguts en el mateix.

3.- Ratificació, si procedeix, de la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018.

Acte seguit es dona compte al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General de dia 19 de gener de 2018:

“PROPOSTA DE BATLIA

Vista la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018 que es transcriu literalment a continuació:

“RESOLUCIÓ DE BATLIA.- *Vist que aquesta Batlia ha tingut coneixement que l'Ajuntament de Maó ha iniciat l'expedient administratiu per a la declaració de Margarita Comas Camps com a Filla Il·lustre de la Ciutat en reconeixement a la seva figura, pels seu mèrits científics com a biòloga, i, en especial, per la seva aportació al camp de la pedagogia, en el qual destaca la tasca realitzada en la lluita per la integració de les dones en l'educació i per la igualtat en els sistemes d'ensenyament no sexes.*

*Resultant que l'Ajuntament Ple de Pollença, en sessió celebrada dia 25 de juliol de 2013, va aprovar la dedicació d'un carrer d'aquest municipi a Margarita Comas Camps, prèvia tramitació del pertinent expedient administratiu de conformitat amb el reglament municipal especial d'honors i distincions (BOIB núm. 173 de 22.11.12), en motiu de la seva tasca pedagògica i la seva vinculació amb Pollença, gràcies a la relació especial per ella mantinguda amb Guillem Cifre de Colonya i la seva dona Clara Hammerl, i atenant a les línies trameses per l'instructor de l'expedient iniciat per l'Ajuntament de Maó, senyor Gabriel Pons Pons, en què sol·licita l'adhesió al nomenament citat, així com l'aportació de qualsevol informació sobre la personalitat de Margarita Comas Camps per tal que es pugui dur a terme l'expedient de la més completa possible (RGE núm. 340/2018), fent ús de les atribucions que legalment tinc conferides, **RESOLC:***

Primer.- *Adherir-se a la iniciativa presa per la corporació maonesa relativa a la declaració de Margarita Comas Camps com Filla Il·lustre de la Ciutat, considerant-la d'estricta justícia cap a la seva persona i, a la vegada, representar un gran honor per a la ciutat de Maó, la qual, per mitjà de la Galeria de Menorquins Il·lustres, reconeix els mèrits de totes aquelles persones que, a l'illa de Menorca, s'han fet mereixedores de tan alta distinció.*

Segon.- *Aportar informació sobre la personalitat de Margarita Comas Camps a l'expedient iniciat, per tal que es pugui dur a terme de la millor i més completa manera possible.*

C/ Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2

Francisca M. Adrover Cànaves | 21/02/2018 | Secretària

Signatura 2 de 2

Miquel Àngel March Cerdà | 21/02/2018 | BATLIA

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació | 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Url de validació | <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades | Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

Tercer.- Donar trasllat d'aquesta resolució i demés documentació adjunta al Regidor senyor Gabriel Pons Pons, Instructor de l'expedient del nomenament citat, als efectes pertinents.

Quart.- Ratificar la present resolució en la propera sessió plenària que es celebri, als efectes de donar el més ample suport corporatiu a l'avantdit nomenament."

Pels motius abans exposats aquesta Batlia proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció del següent ACORD:

ÚNIC.- Ratificar íntegrament el contingut de la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018 d'adhesió al nomenament de Margarita Comas Camps com Filla Il·lustre de la Ciutat de Maó.

No obstant això, l'Ajuntament Ple ACORDARÀ."

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 00:18:17 a 00:23:54).

Passats a votació, els reunits, per UNANIMITAT, acorden aprovar íntegrament el Dictamen precedent i els acords continguts en el mateix.

4.- Propostes / Mocions d'urgència

Seguidament, abans de començar la part de control i seguiment, el Sr. Batle demana si algun grup polític municipal vol sotmetre a la consideració del Ple alguna moció.

No se'n presenta cap.

II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1.- Informació de Batlia

Per part del Sr. Batle s'informa als reunits dels següents assumptes:

* De la creació d'una comissió d'experts en la què, en la primera reunió duta a terme, s'han tractat diversos aspectes relacionats amb la seguretat de la festa del pi de sant Antoni, exposant que es varen convocar un total d'onze persones corresponents a diversos sectors; tres responsables de la Policia Municipal: inspector, subinspector i oficial; tres tècnics municipals: enginyer, tècnic de medi ambient i cap de la brigada, cinc membres de la comissió de festes de Sant Antoni i la persona que enguany va pujar el Pi, als qui manifesta agraïment per a la seva assistència així com per la tasca voluntària que duen a terme per fer possible la festa. Assenyala que a dita reunió s'abordaren diversos aspectes, com ara, el pi, el carro, l'itinerari i la plaça Vella, sabó, els pujadors, ternals, corda, cohets, alcohol, horari, policia i organització de la comissió

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 2 de 2	21/02/2018	BATLE
Miquel Angel March Cerdà		
Signatura 1 de 2	21/02/2018	Secretària
Francisca M. Adrover Cánaves		

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Url de validació <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

i de la festa, així com els fets esdevinguts durant el dia de la passada festa de sant Antoni, els aspectes conflictius i les possibles causes, havent una coincidència generalitzada de que un fet constatat era que el pi tenia 21,60 centímetres però que tenia una gruixa i un pes gran que dificultava el moviment per a passar segons a quins llocs i el desequilibri. Assenyala que, en aquests moments, s'estan transcrivint els acords adoptats en la reunió, la idea és la setmana que ve convocar una nova reunió i, si és possible, arribar a acords definitius per aquesta comissió d'experts que s'elevaran a la junta de portaveus perquè aquesta digui quina ha de ser la manera, el *modus operandi* en relació a aquestes propostes, de mesures, considerant que es necessita aprendre per millorar la seguretat de sant Antoni.

* En segon lloc, informa que aquesta setmana s'ha dut a terme una reunió de la comissió específica sobre la zonificació, creada per acord plenari en el passat mes d'octubre, formant part de la mateixa l'equip de govern, oposició, així com diversos sectors econòmics i socials del municipi per estudiar la zonificació i fer aquelles propostes amb el màxim consens possible, així com mesures per preservar el dret constitucional a l'habitatge. En aquesta reunió es va donar informació sobre la proposta de zonificació que ha fet el consell insular, així com conèixer el parer de tots els assistents, resultant que la gran majoria dels presents manifestaren la necessitat de passar el nucli de Pollença de nucli saturat a no saturat. Manifesta que s'acordà per la setmana que ve fer una nova convocatòria de reunió convidant a altres entitats que no hi assistiren i al mateix temps convidar a presentar propostes i justificacions, debate-les a fi de què es pugin consensuar al·legacions o informes per presentar en el consell insular de Mallorca.

* Comenta que abans de present sessió plenària, s'ha fet una reunió de la comissió permanent de participació ciutadana, en la què s'ha acordat, entre d'altres, l'organització de la pròpia comissió; la periodicitat de les sessions; la composició del taller de prospectiva per decidir els usos que ha de tenir l'edifici de la Peixateria i edifici municipal annex.

* Informa que dia 28 de desembre de 2017 es va aprovar l'expedient de contractació per l'adquisició directa del bé immoble anomenat can Bach o de l'hort del camí del Puig, es va aprovar el plec de condicions, es va autoritzar, disposar i reconèixer l'obligació per import de 510.000 euros així com el pagament de dita quantitat.

* De l' auto relatiu a la declaració de fermesa de la interlocutòria de la Sala que va confirmar la dictada en execució de la sentència del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 3 que, alhora, va declarar el dret a la llicència de legalització de l'assumpte de "Cortina" a Formentor i disposa la devolució de l'expedient al Jutjat, manifestant que atès que l'Ajuntament ja havia atorgat dita llicència, així com també la de primera utilització, es pot considerar com un assumpte acabat, al manco des del punt de vista judicial. De totes formes, l'Ajuntament rebrà des del propi Jutjat la devolució de l'expedient amb testimoni de la interlocutòria, i sembla que l'altre part que formava part d'aquest expedient no ha presentat cap tipus de recurs.

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

* De la subvenció per un import de 52.000 euros que va rebre l'Ajuntament per dur a terme la contractació laboral de joves qualificats a diverses àrees municipals: igualtat, participació, biblioteca i arxiu. Manifesta que, dissortadament per falta d'aspirants no varen venir dos joves qualificats més pel departament de Personal i pel departament d'Urbanisme.

Els reunits resten informats dels assumptes transcrits, als efectes oportuns.

2.- Dació de compte de resolucions de Batlia

A continuació per part del Sr. Batle es dona compte de les següents resolucions:

*Del Decret de Batlia núm. 910 de dia 02 de novembre de 2017 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat per l'entitat mercantil Mondo Ibérica S.A. contra l'acord de Junta de Govern Local de dia 6 de juny mitjançant el qual es desestima el recurs de reposició interposat contra l'acord de Resolució de Batlia de 30 de març de 2017 en la què s'aprova la liquidació de l'impost de construccions, instal·lacions i obres derivada de les obres relatives al projecte "Renovació dels camps de futbol de gespa artificial de les zones esportives de Pollença i Port de Pollença".

*Del Decret de Batlia núm. 921 de dia 06 de novembre de 2017 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat pels Srs. Lucien Nataf i Radu Vasile Stanescu contra la Resolució de Batlia de 21 de setembre de 2017 mitjançant la qual es desestima l'autorització per a l'inici de les obres de construcció de canal per a la recollida d'aigües pluvials en el camí d'entrada de la parcel·la 795 del polígon 4(Expedient d'obra 1029/2016).

*Del Decret de Batlia núm. 933 de dia 09 de novembre de 2017 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat per l'Ute Acsa Obras e Infraestructura, S.A.U. i Construcciones Llabrés Feliu, S.L. contra l'acord de la Junta de Govern Local de dia 6 de juny mitjançant el qual es desestima el recurs de reposició interposat contra l'acord de la Resolució de Batlia de 30 de març de 2017 aprovant la liquidació definitiva de l'Impost de Construccions, Instal·lacions i Obres relatiu a l'obra adjudicada de "Rehabilitació i adequació de les infraestructures de la Urbanització Gotmar del Port de Pollença- Fase II".

*Del Decret de Batlia núm. 932 de dia 09 de novembre de 2017 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat per l'entitat Café Capuchino 1919 S.L. contra l'acord de la Junta de Govern Local de dia 04 de juliol de 2017 mitjançant la qual es resol i desestima parcialment el recurs de reposició interposat contra l'acord de la Junta de Govern Local de 2 de maig de 2017,

C/ Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 2 de 2	21/02/2018	BATLE
Miquel Angel March Cerdà		
Signatura 1 de 2	21/02/2018	Secretària
Francisca M. Adrover Cànaves		

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

sobre concessió de llicència d'ocupació de la via pública del local denominat Dakota Tex Mex/Mestral del Port de Pollença.

*Del Decret de Batlia núm. 986 de dia 27 de novembre de 2017 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat per l'entitat Amer e Hijos S.A. contra la resolució adoptada en la sessió ordinària de la Junta de Govern Local de 20 de juny de 2017, que desestima el recurs de reposició, que posa fi a l'expedient administratiu 2017/1109 mitjançant el qual es reclama a la recurrent 4.312, 96 € corresponents a la liquidació de l'impost sobre construccions, instal·lacions i obres de l'obra "Rehabilitació i millora del paviment de diversos carrers del municipi".

*Del Decret de Batlia núm. 19 de 11 de gener de 2018 mitjançant el qual es nomena Lletrat i Procurador en relació al recurs contenciós administratiu interposat pel Sr. Luis M^a Petinal de Córdoba contra la desestimació per silenci administratiu negatiu del recurs de reposició de 20 de setembre de 2016, interposat contra l'autoliquidació núm. 15120000599 i 1612000497 efectuada per l'Oficina Liquidadora de l'Ajuntament de Pollença, efectuada el 16 d'abril de 2017, per inactivitat de l'Administració Local.

3.- Precs i preguntes

En primer terme, es dona lectura als **precis** i es contesten les **preguntes** corresponents a la sessió plenària ordinària del mes de gener de 2018, presentades per escrit (**RGE núm. 590 de 23.01.18**) per part del Portaveu suplent Regidor Sr. Pere Josep Coll Torrendell del grup polític municipal *Alternativa per Pollença* restant unides com annex a la present acta.

R1: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que en tot cas sol·licitaran a Ports que es pugui fer aquest accés, desconeguent a dia d'avui el motiu del tancament d'aquesta rampa.

R2: Respon el Sr. Batle que s'ha fet avui mateix, per un motiu o un altre no s'havia penjat a la web l'acord de funcionaris de 2006.

R3: Contesta el Sr. Batle que suposa que ha estat un error del Regidor perquè la modificació del Reglament Municipal de Participació Ciutadana està penjat a la web municipal una setmana després que s'aprovàs en el mes de maig de 2017.

R4: Respon el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que el camió-grúa es va dur per realitzar l'ITV, i tenia diversos defectes entre ells, un desgast de neumàtics i un cruï en el parabrises. Es varen demanar els materials, tardaren unes dues setmanes en arribar i en aquell moment, el camió estava bé, no tenia rotures greus. Varen col·locar les peces en dues setmanes, el mecànic ho va instal·lar i tornà a passar l'ITV sense cap problema. El vehicle va ser utilitzat a Ternelles perquè en aquell moment no es disposava de les peces de recanvi. Una vegada rebudes, estigué immobilitzat en el taller fins a la seva

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001

Uri de validació <http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/diariabsaweb/asp/verificadorfirma.asp>

Metadades Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

completa recuperació. D'aquí també volem agrair al mecànic per la seva tasca de reparar el vehicle el més aviat possible, sabent de la necessitat del camió-grúa.

R5: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que aquesta adaptació s'ha de fer perquè així ho diu la Sentència, per poder fer efectiva la servitud de pas, i l'objectiu de les reunions que hem tingut és de contingut més aviat tècnic per veure aquesta adaptació com s'ha de configurar. S'han tengut reunions amb els tècnics de la casa i amb els tècnics que han de fer la part ambiental perquè aquesta adaptació té un element importantíssim d'aquest instrument urbanístic que és la memòria ambiental en base a la qual justificaran l'adaptació, que això és el més important.

R6: Respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que respecte a aquesta obra, quan es va planejar el seu desenvolupament i programar la seva execució, i com que afectava una zona turística on hi havia establiments hotelers es va avisar perquè ho sapiguessin a través de l'Associació Hotelera en aquests establiments. A partir d'aquí, es varen interessar pel desenvolupament de les obres i varen manifestar la seva preocupació per l'interferència que poguessin fer les obres a la temporada turística, una preocupació que tenien i que va quedar més manifesta en sentir la posició d'aquests agents econòmics i socials. Si es va parlar amb ells va ser per l'interès que ells mateixos manifestaven envers aquest projecte.

Intervé el Regidor Sr. Coll Torrendell per afirmar que en cap moment es qüestiona que es xerri amb els agents econòmics i socials, sinó perquè no es va xerrar amb els partits de l'oposició.

Li respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que es va xerrar amb aquells que es varen interessar en el desenvolupament del projecte fins aquell moment, a les entitats que havien manifestat les seves preocupacions i inquietuds al respecte.

R7: Contesta el Sr. Batle que l'any passat la Junta de Govern Local va adjudicar a la Fundació Universitat-Empresa un estudi sobre l'estat de l'habitatge en aquest municipi a la vista de la problemàtica que genera. Aquesta reunió, que no era la primera bàsicament, va ser per una banda, de fer un seguiment de com estava el treball, i per altra banda, des de la Fundació ens varen demanar una sèrie d'informacions per poder seguir amb aquest treball relacionades amb llicències d'obres, amb algunes dades cadastrals, sobre consum d'aigua, producció de residus, dades de padró per poder fer aquest estudi sobre l'habitatge a Pollença i que fos el més completa.

R8: Respon el Sr. Batle que varem remetre a GESA un escrit manifestant la preocupació i demanant tota una sèrie d'informacions sobre aquests aspectes de manteniment de la línia elèctrica, dels transformadors. En tenir la resposta us la farem arribar.

R9: Contesta el Sr. Batle que acaben de fer una reunió de la Comissió Permanent de Participació Ciutadana on han informat i han presentat el que seria el document que

C/ Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

inclou l'esborrany de bases o una espècie de reglament dels pressuposts participatius així com les fases d'aquests Pressuposts Participatius. De qualque manera, ja ho han explicat d'una forma molt intensa a tots els membres d'aquesta Comissió entre els quals hi havia membres del Ple i creu que en el 2018 ho duran a terme a la fi. Considera que ho haurien volgut fer-ho abans els pressuposts de forma participativa que es tracta d'una iniciativa adreçada a que siguin els propis ciutadans que fassin propostes concretes i que siguin els propis ciutadans els qui votin aquestes propostes. Ja hi ha una certa tradició a alguns pobles de Mallorca i evidentment en el 2016 era complicat fer-ho, perquè acabaven d'entrar pràcticament, ho haurien d'haver-ho fet en el 2017 i no va ser així, i ara ho estan preparant pel 2018.

R10: Respon el Sr. Batle que tenen el pressupost llest, tenen l'esborrany de Pressupost llest. El mes de desembre ho varen començar a treballar amb l'interventor, han fet prou reunions internes per tenir-ho completat. Afirmar que estan esperant una mica el retorn de l'interventor per seguir amb la feina i començar les reunions amb l'oposició.

R11: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que aquesta és una opció davant la problemàtica que si que s'han plantejat i realment és una opció viable i que per la seva execució requereix una concessió o fer un contracte amb un import important atès que no és una cosa barata. Normalment això es sol finançar amb taxes de tinença d'animals o amb les sancions que s'imposen per la pròpia identificació dels animals. Això a altres pobles que s'ha implantat suposa que la taxa de tinença d'animals sol ser d'uns 100 euros per un ca i uns 150 euros per cada mostra que s'hagi de fer sobre cada excrement. Tècnicament es pot fer, és una bona solució, i haurien de veure si políticament es vol impulsar. Han de tenir en compte que això també suposa un control a nivell tècnic damunt els animals que tu saps que a vegades hi ha hagut controvèrsia amb el tema dels xips amb els residus, per lo que suposen de control damunt els mateixos. Per tant, haurien de veure que al final això és un cert control sobre els residus. Personalment, ho veu una opció factible.

R12: Respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que sí, que totes aquelles actuacions s'estan fent en el marc de la contracta que es va fer amb aquesta empresa que va subministrar els desfibril·ladors. Hi ha diferents departaments municipals implicats que han fet i tenen planificat els usos, i els desfibril·ladors com han pogut comprovar ja estan instal·lats. S'ha anat duent endavant aquesta iniciativa, i està en marxa tot el seu desplegament. Aquest tipus d'actuacions amb altres Administracions està legalment regulat, i que per tant, ja no fa falta signar convenis perquè tot això ja està regulat.

R13: Contesta el Sr. Batle que varen rebre una resposta del Ministeri de Defensa que es va remetre a tots els Regidors on bàsicament el que deia era que les operacions d'aterratge sobre les aigües de la Badia havien estat de forma extraordinària atès que no es permeten aquests usos particulars. Un aterratge puntual de 14 de juny de 2016 i l'altre de 7,8 i 9 d'octubre de 2016, i qualsevol altre activitat que es fagi allà no es correspon amb la utilització de la Badia com a pista d'hidroavions. No contesten en

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 88

Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

absolut amb el que fa referència a l'ús civil i militar compatible de la base militar. Afegeix el Sr. Batle que Poden reiterar la petició perfectament. Només fa referència a una part de la moció que varen remetre, no a la totalitat.

R14: Respon el Regidor Sr. López Plomer que primer de tot vol demanar disculpes per aquest Sant Antoni que han viscut en nom seu i demanar perdó al poble de Pollença. Després com ha explicat el Sr. Batle es va triar el pi medit per un membre de la casa feia 21,60 metres, era un pi feixuc, pesat. Aquest sopar logística no és del tot correcte, aquest sopar es va fer per fer de germanor, fer un poc de pinya i per fer un poc d'unitat. Després també dir que la logística de les festes de Sant Antoni ho varen fer quan varen convocar la reunió que es va convocar dia 29 de desembre a la Sala de Plens, on hi varen assistir 29 persones, membres de la Comissió de Sant Antoni, Policia Local, el senyor Batle, ell mateix i altres membres. És aquí on es fa la logística, es repassa tota la programació de Sant Antoni, tant el programa de festes, com els foguerons, beneïdes i és aquí on surt tot, i cadascuna de les persones saben on s'han de col·locar el dia de Sant Antoni, on han d'anar els carros, on han d'anar les cordes, d'aquesta reunió que es va fer dia 29 on totes les feines i tots els passos marcats.

R15: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que tots s'equivoquen, que va agafar un esborrany i el va prendre com a definitiu, i el va fer publicar erròniament el que era un esborrany. Quan es varen detectar aquestes equivocacions va dir que es corregís i es publicàs correctament, i si encara va quedar alguna cosa, doncs malament. Hauria de passar per la correcció ortogràfica, també és veritat que a vegades la premura de fer les coses i la quantitat de documents que es generen impedeix que absolutament tot passi per la correcció ortogràfica.

R16: Respon el Regidor Sr. Sureda Massanet que tots els cartells que es generen des de l'Ajuntament, des de les diferents àrees s'editen en català, com a llengüa pròpia i a vegades, en català i altres idiomes. Entitats, associacions i agrupacions poden fer algun tipus d'activitat i pel seu compte posin algun cartell amb el logo de l'Ajuntament fora que cap Regidor ho hagi actualitzat, és possible que passi però no parteix des de la iniciativa de l'Ajuntament. L'Ajuntament el que fa és controlar aquells cartells que es fan des de l'Ajuntament. És cert que hi ha entitats que pel seu compte posen altres cartells i posen com a col·laboradors a l'Ajuntament pel simple fet que li deixin fer una activitat a una plaça o a un carrer, fora que la col·laboració vagi més enllà que això.

R17: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que amb el cinema Capitol la idea és reprendre els contactes que ja varen agafar amb el Col·legi d'Arquitectes per intentar fer un concurs d'idees per la seva rehabilitació, que enten que el punt interessant de les idees que es puguin aportar és com combinar una rehabilitació del que és un pis superior amb la futura incorporació d'una planta baixa que això és el punt difícil i que fa que sigui més complicat. Per tant, si es fa un convocatòria en forma de concurs es podrà aportar més idees perquè això pugui anar endavant.

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cánaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

R18: Respon el Sr. Batle que de fet mai s'han enviat les nòmines als treballadors. S'envien per correu electrònic a totes aquelles persones que així ho han demanat. Un temps a vegades es posaven a una carpeta i les venien a cercar, però amb la llei orgànica de protecció de dades no és possible posar a l'abast o es repartien fins i tot personalment, les han de venir a cercar personalment les nòmines a l'Ajuntament. Mai s'han enviat per correu postal com els hi ha comentat. Considera el Sr. Batle que el més correcte seria que tothom les rebés per correu electrònic, que evidentment no és obligatori però per la llei de protecció de dades no es poden repartir de qualsevol manera com es feia fa uns temps i recollir-los de la carpeta.

Intervé el Regidor Sr. Coll Torrendell i manifesta, en relació a la intervenció del Regidor Sr. López Plomer, que creu que és la primera vegada que un regidor demana perdó aquí dins independentment de les causes. Crec que també és d'agrair.

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 00:39:41 a 01:03:17).

A continuació, es dona lectura als **precis** i es contesten les **preguntes** corresponents a la sessió plenària ordinària del mes de gener de 2018, presentades per escrit (**RGE núm. 600 de 23.01.18**) per part del Portaveu suplent Regidor Sra. Maria Petra Buades Cifre del grup polític municipal *Tots per Pollença* restant unides com annex a la present acta.

R1: Contesta el Regidor Sr. Sureda Massanet que no hi ha cap informe jurídic ni que sigui d'un sentit o de l'altre, o de doble sentit de circulació. El que sí que es va fer va ser un informe tècnic pel cap de la Policia que es va enviar a tots els portaveus abans de què es debatés aquella moció, però informe jurídic no n'hi ha cap ni un per aquest carrer ni per cap altre de Pollença. I la segona pregunta, si hi ha algun acord de la Junta de Govern Local, la Junta de Govern Local no ha pres cap decisió sobre aquest acord que es va aprovar per aquest Ple.

Intervé la Regidora Sra. Buades Cifre per dir-li al Regidor Sr. Sureda Massanet que no se li demana un informe, se li demana perquè mantenir aquest carrer amb doble sentit de circulació si hi ha un acord de Ple de que el carrer ha de ser de sentit únic de circulació, en què es basa per prendre aquesta decisió i canviar el que es va acordar per aquest Plenari. Per tant, no se li demana si hi ha un informe jurídic, no és un informe jurídic. La pregunta és: sobre quina base jurídica canvien el sentit del que es va aprovar en aquest Plenari.

Li respon el Regidor Sr. Sureda Massanet que ell formularia una pregunta: sobre quina base jurídica aquest Ple pren un acord que va en contra de l'informe que fa el cap de la Policia Local? Ell demana sobre quina base jurídica es presenta una moció política que diu que un carrer era de doble sentit i tornàs enrera i fos de sentit únic, desconeguent

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 2 de 2	21/02/2018	BATLE
Miquel Angel March Cerdà		
Signatura 1 de 2	21/02/2018	Secretària
Francisca M. Adrover Cànaves		



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

sobre quina base jurídica. Ell només pot dir que hi ha un informe tècnic del cap de la Policia Local, que ho tenen els regidors abans de que el Ple prengué aquesta decisió.

La Regidora Sra. Buades Cifre li contesta que hi havia un estudi de mobilitat d'aquella zona i el carrer Bot era de sentit únic.

R2: Respon el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que l'expedient encara no està completament finalitzat i esperam dur-lo a terme el proper mes a aprovació.

R3: Contesta el Regidor Sr. Cànaves Capllonch que com va explicar a l'anterior Plenari, es va arribar en aquest acord i no es va donar trasllat a Tresoreria ni tampoc va mirar si ho contemplava o no. Es va notificar als propietaris que tenien una autorització, evidentment ell assumeix l'error perquè no es podia fer amb aquest tipus de tramitació. En tot cas, per no caure en aquest error i com que és el mateix local, li agradaria saber com se li va autoritzar l'any 2015 quan ells governàvem, posar la carpa per Sant Antoni atès que no han trobat autoritzacions, ni liquidacions, ni sancions. Li agradaria saber com es va fer en aquell moment.

R4: Respon el Regidor Sr. Cànaves Capllonch que en aquest cas sí que es va fer autorització i la liquidació així com pertoca.

R5: Contesta el Sr. Batle que respecte a la darrera pregunta no pensen deixar ocupar aquest indret sense la respectiva o corresponent llicència. De l'acta de la Policia Local que, més que una acta, era un informe de la Policia Local, bàsicament deia que la instal·lació, a pesar que l'arquitectura municipal deia que no era fixa, de fet és fixa. Segona cosa no ocupa la via pública sinó un solar presumptament de titularitat municipal, bé patrimonial. Que a pesar de tot a l'hivern no es desmonta aquesta instal·lació, com li va dir abans, des d'Intervenció estan mirant de quina manera realment es pot, per una banda, cobrar o sancionar aquesta instal·lació a la Plaça o al solar de devora la Plaça que no té la corresponent llicència.

R6: Respon el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que tenen previst fer un "bacheado" pel tema del treball que han tengut de les Festes i per la falta de personal no s'ha pogut fer abans. La setmana que ve faran un "bacheado" per la zona del Pinarell, Sitges i altres carrers del municipi de Pollença. També tenen previst amb alguns Regidors i tècnics de la casa, reunir-se una vegada passats les Festes de Sant Sebastià per fer un projecte comú d'asfaltat tant en el municipi, complet.

Intervé la Regidora Sra. Buades Cifre per dir-li al Sr. Nevado que la pregunta és si tenen previst fer un bon asfaltat d'aquests que deixam dins els pressuposts, i referent al "bacheado", si és el que han fet avui matí dins el Pinaret, val més que no el fagin.

El Regidor Sr. Nevado Rodríguez li contesta que es farà un projecte d'asfaltat com toca, de moment han dit que fins que es pugui fer el projecte, es farà un "bacheado" que, com s'ha fet sempre, per tapar la zona aquella que són més perilloses, com s'ha fet sempre.

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web	
Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -



AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

Això no vol dir que sigui per anys, sinò per cobrir les primeres urgències que hi hagi fins que es fagi el projecte d'asfaltat de carrers.

R7: Contesta el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que la freqüència és la mateixa que l'hivern passat i si els serveis de recollida detecten algun punt de desbordament, es reforçen amb un contenidor addicional. Desgraciadament l'ús inadequat d'algun ciutadà dels contenidors tirant en el mateix racion no autoritzades com la poda fa que s'omplin ràpidament i no hi ha cabuda pels residus comuns, deixant-los en el sòl i donant la mala imatge que vostès comenten.

R8: Respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que el Pla de Residus s'està executant amb unes actuacions que són importants com la implantació de la nova Deixalleria i la compra d'infraestructures per part d'EMSER, actualment amb un prec que preveu la contractació d'infraestructura informàtica i d'equipaments sobre el tema dels poalets i de serveis d'informació i seguiment pel tema de divulgació i d'informació que ha d'anar unit a la recollida orgànica que s'ha d'implantar i la previsió és que comenci en el mes d'octubre- novembre d'aquest any. També hi ha el tema de les mini-deixalleries, que ara que ja són propietaris del solar de can Bach, han pogut començar a fer les adaptacions de les modificacions del planejament per poder fer mini-deixalleries, i té també concertada una entrevista amb la Comissió Balear de Medi Ambient per acabar d'aclarir la qüestió de la tramitació ambiental d'aquestes mini-deixalleries.

R9: Contesta el Sr. Batle que ho ha explicat abans quan ha donat compte d'altres informacions de Batlia però ho repetirà. El pi, més que llarg, que tenia 21,60 centímetres mesurat pel responsable d'aquest Ajuntament, tenia un altre problema i era que no passava tant per la llargària com per la gruixa i el pes combinat amb la llargària. Això és la causa que varen tenir a partir d'aquest moment. Aquest és l'error que es va cometre i que assumeixen la responsabilitat i ell el mateix d'aquests cúmuls d'errors que ell ha dit, que tenia una mida que teòricament havia de passar d'acord amb aquests estàndards, però que no es va tenir en compte la gruixa o el pes. Per tant, com ha dit abans, aquesta es la causa primera. Per tant, no hi va haver desgràcies importants, així que la seva responsabilitat en aquests moments és fer una feina, ben necessària, de prendre aquelles mesures per guanyar en seguretat en el Pi de Sant Antoni, protocolitzar aquelles actuacions que són necessàries, parlant de seguretat, i els que han estat Regidors de Festes ho saben perfectament. Cada vegada es necessiten més mesures de seguretat, i sobretot quan és una festa tan massificada com la del Pi de Sant Antoni. Per altra banda, aquesta Comissió està formada per tres responsables de la Policia Local: l'inspector, el subinspector i un oficial; a tres persones de l'Ajuntament: enginyer-especialista en plans de seguretat-, tècnic de medi ambient i cap de la brigada; cinc persones de la Comissió de Festes, evidentment no varen convidar a tots els membres de la Comissió de Festes. En Bernat abans ha explicat la reunió de la Comissió de Festes que són moltíssims.

La pregunta era bàsicament per si en aquesta reunió es va fer una valoració que tothom coincidia amb el que havia passat, i varen apuntar possibles solucions a problemes que potser fa un temps no es plantejaven i que necessiten resoldre. Per altra banda, no hi ha

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/ldiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

cap problema ni un en afegir persones a aquesta Comissió. Està convençut que en Miquel Llobeta és una persona més que competent en temes com aquests i no té cap problema que s'incorpori a la Comissió. De fet, no volien que fos una Comissió immensa però creu que ells han parlat amb gent i no hi ha cap problema en incorporar noves persones. Suposa que quan més seràn, més l'encertaran. Considera que val més ser més persones que no menys, per descomptat. El resultat d'aquesta Comissió d'"Experts" i que la setmana que ve convocaran una nova reunió per discutir els acords inicials que varen prendre, la idea després es dur-la a la Junta de Portaveus i que la Junta de Portaveus decideixi si ho duia a Ple. La idea és protocolitzar una part important de la Festa del Pi, sobretot l'organització, que sembla molt important per part de la Comissió, de la responsabilitat i de la seva jerarquia. La idea és que una vegada hagin acabat amb aquesta Comissió d'Experts es dugui a la Junta de Portaveus i si troben que ho han de dur a Ple, es durà.

La idea es prendre aquelles mesures valentes per guanyar en seguretat en el Pi de Sant Antoni, que crec que és la seva obligació. Estan oberts absolutament a aportacions i a formar part d'aquesta comissió que en absolut és tancada sinò tot el contrari. Reitera i vol donar tot el seu suport al Regidor de Festes, s'havia fet una feina excel·lent, assumeix amb ell els errors i assumeix també la responsabilitat que es derivin, ara la responsabilitat fonamental es prendre mesures per guanyar en seguretat en el Pi de Sant Antoni, protocolitzar, reglamentar a fi de tenir unes Festes de Sant Antoni les més segures possibles.

R10: Respon el Sr. Batle que és fa difícil recórrer una mesura que no està ni aprovada inicialment. Les informacions que ell tenia era que no hi havia més restriccions que les que imposa la llei. De fet a Pollença tot segueix igual excepte el nucli urbà de Pollença, que està tassat com a municipi no saturat. Afirmar el Sr. Batle que estan estudiant aquesta proposta de zonificació que demà aprovarà inicialment el Consell. Volen fer feina dins aquesta comissió específica de zonificació per conservar aquelles propostes que puguin ser interessants per Pollença. Aquest és el seu repte en aquest moment. És a dir, treballar com han fet fins ara en benefici d'aquest poble i en relació amb aquest tema d'acord amb el que la majoria de la Comissió pugui proposar o consensuar.

R11: Contesta el Sr. Cifre Bennàsar que és veritat que a l'àrea d'Urbanisme hi ha bastanta feina, la construcció està reactivada i és veritat que les tramitacions duren més temps que l'any passat per aquest temps atès que tenen més tècnics fent feina. Però he de negar que estigui col·lapsada ara que el que pogués estar en 2014 quan es va aprovar la Llei del Sòl. És veritat que l'any passat varem aconseguir unes tramitacions molt àgils. Tant és així que en quinze dies els informes tècnics es feien des de la presentació. Ara s'està més temps però no és que l'àrea d'Urbanisme estigui col·lapsada. A part d'això, dir que a la pregunta de quines llicències s'han denegades o no s'han autoritzades, perquè no s'ha informat abans de 31 de desembre, contestaré que cap, cap s'haurà quedat sense llicència pel fet de no estar atorgada la llicència abans de dia 31 de desembre perquè a partir del Decret Llei 1/2016, de 12 de gener, de mesures urgents en matèria urbanística, no podien donar llicència d'aquest tipus perquè havia quedat

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cánaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)



derogada la disposició transitòria segona de la Llei del Sòl rústic i, per tant, des de llavors no es podien fer aquestes ampliacions.

R12: Respon el Regidor Sr. López Plomer que la veritat és que va ser una llàstima perquè la Plaça estava animada, hi havia molta gent. Dir que en tot moment va estar el capvespre tant amb els que muntaven el mapping i els que muntaven l'equip de so. Varen estar mirant de muntar un tipus de carpa, però degut als enclatges i a la dificultat que tenien per poder fer els anclatges a la Plaça Major es va descartar i si que a la una o a la una i quart, feia un vespre molt càlid i que aproximadament a la una o una i quart, va fer una ventada que feia por i ens ho va tombar tot enrera. No es va seguir amb l'activitat, la gent es va anar i la Plaça va quedar buida. És una llàstima perquè hi havia molt bon ambient. La seva idea és que de cara a l'any qui ve, a veure si poden muntar una mica d'embalatge, de carpa perquè la Festa de fi de cap d'any pugui continuar.

R13: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que evidentment s'ha explicat el procés a l'associació de veïns i respecte a les obres, és un projecte de quatre mesos d'execució d'obres. També damunt els plecs s'especifica que des de primer de maig fins 31 d'octubre les obres no es poden executar. Per tant, s'haurien d'aturar. Si comencessin abans dependrà del moment d'adjudicació de les obres que comencin a comptar els terminis. Si és possible per l'organització de l'obra, fer part d'aquesta obra abans del primer de maig, doncs es faria sempre sabent que després s'haurien d'aturar i deixar les obres en condicions, no mig fetes, ni carrers oberts, ni tot aquest fandango. Per tant, amb el que ha esperat Sant Vicenç ja la qüestió no és si en abril o en novembre, la qüestió és que es fagi aquesta obra, que ja bona falta li fa i si no es pot fer abans del primer de maig es farà passada la temporada amb tota tranquil·litat. Són quatre mesos d'execució.

R14: Respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que aquell conveni que es va firmar fa més de tres anys, de qualche manera és inaplicable, depenia d'un nou tram de camí que s'havia d'obrir per uns terrenys, i aquest nou tram de camí havia de tenir un interès general que es va denegar. Per tant, era impossible executar el conveni amb els termes que es varen acordar en aquell moment. Per tant, el que pretenen ells i les negociacions que tenen amb la propietat, així com el desenvolupament que té la resolució dels expedients que queden pendents del catàleg de camins, va en la línia de cercar un accés alternatiu cap a la finca de Bóquer, cap a la platja de Cala Bóquer pel camí. De tal manera que permetés modificar aquell conveni que no és executable per un altre que sí que fos executable i que permetés l'accés evitant els perjudicis que s'ocasionen ara a les cases de la possessió de Bóquer i recuperant l'antic camí històric d'accés a Bóquer.

R15: Contesta el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que evidentment han estudiat aquest decret-llei. És veritat que agilitza algunes de les tramitacions per ubicar infraestructures en sòl rústic, i que permet que les modificacions de planejament siguin molt més automàtiques quan es declara una infraestructura d'aquestes com d'interès general per ubicar-les en sòl rústic. També es veritat que el solar de Can Bach no té la urbanització

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miguel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/arx/di/xabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

feta. Per tant, no tindria la condició de solar automàticament sinó que s'hauria de fer tota una feina prèvia de dotació de serveis. Per tant, no hi ha una causa-efecte entre el nou decret i una major agilitat, i després hi ha la decisió de creure o no creure, atès que cadascun tindrà el seu criteri de quin és el solar més adequat per posar-hi un PAC si un solar més allunyat o un més proper a l'actual PAC. Això ja no és una decisió pròpiament urbanística sinó d'oportunitat que no sé si s'han plantejat aquest canvi, ell creu que no.

Intervé el Sr. Batle per afegir que fa una setmana els cridaren des de la Conselleria de Salut per informar-los de què en dues setmanes s'aprovaràn els plecs per licitar el concurs d'idees i projectes per construir el nou centre de salut de Pollença.

R16: Respon el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que Sí, fins que tinguin la licitació de podar, tenen preparat un contracte menor, s'han convidat a setze empreses del municipi per un import de 17.900 euros més IVA, per fer les urgències que es presenten-

Intervé la Regidora Sra. Buades Cifre i demana al Regidor Sr. Cànaves Capllonch que, en referència a la pregunta 3 i 4 que han respost referint a les carpes del dia de sant Antoni, vostè ha dit que en la fira de 2015 també nosaltres, referint-se a l'equip de govern de l'anterior legislatura, varem deixar posar una carpa a la Fira? Per això li recorda que a la festa de Sant Antoni de l'any 2015 varen deixar posar una carpa i que vostè ha dit la fira.

El Regidor Sr. Cànaves Capllonch es disculpa i diu que volia dir Sant Antoni.

Pren la paraula el Regidor Sr. Roca Olivieri, regidor no adscrit amb la cara ben alta i per molt de temps, ja queda menys, tal com manifesta. Seguidament, diu que vol fer una petita aportació positiva de sant Antoni; primer de tot, dona les gràcies a la comissió de festes de sant Antoni, als policies voluntaris que fins a dia d'avui han participat i a les famílies dels dos ferits, molts d'ànims, i, en segon terme, vol fer una petita reflexió, manifestant al Regidor delegat de Festes Sr. López Plomer que creu que era necessari demanar disculpes a la ciutadania, era necessari pel desgavell que hi va haver, indicant al Sr. Batle que no li digui que ha fet una feina excel·lent si després demanen disculpes: o una cosa o l'altre, atès que si hagués fet una feina excel·lent li donarien l'enhorabona però, així i tot, reconeix i agraeix les disculpes del Regidor Sr. López Plomer. Així i tot creu que no l'eximeix de la responsabilitat pel que va passar, i al Sr. Batle, no sap si aquell dia sofrí situacions desagradables i li sap greu per vosté, que creu que va ser l'únic que va donar la cara però, com sempre, davant les dificultats queda tot sol. Exposa que fa un parell d'anys, quan hi va haver la problemàtica de les "camisetas verdes" l'anterior equip de govern va sofrir aquesta mateixa situació, fins i tot, més greu, sofrint-lo ell en la seva persona i més els companys del Partit Popular el que hagueren d'aguantar. I el més trist, baix el seu parer, és que són gent de Pollença, alguns veïnats fins i tot, què trist!, però per desgràcia és el que tenim. Sort que la majoria dels pollencins són gent de seny. En aquell moment i li dic això perquè ningú de l'oposició ens va recolzar, i ell avui els vol recolzar, considerant que el Sr. Batle va ser l'únic que

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Àngel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

va donar la cara, i si va sofrir aquell maltracta, creu que no ha de ser així. També li vol dir que estava tot sol, va ser així, creu que hi havia regidors que aquest dia no varen complir amb les seves funcions, no varen estar al seu costat. Pel que respecte al fet de no posar el gall, considera que és incoherent que argumenti que no es posa el gall per no pagar 1.500 euros, no vosté directament però si un company seu de l'equip de govern. I per acabar, manifesta que aquesta legislatura és una legislatura de rècords; avui ferem el ple més curt, el ple amb més pocs punts, però així i tot són els responsables de la seva gestió i dels rècords: un rècord en aprovar un pressupost surrealista, un rècord en aprovar una quantitat de modificacions de crèdit i entre àrees, un rècord de que la festa del pi de sant Antoni sigui el de més ferits, un rècord d'un pi sense gall, un rècord de rompre el pi gairebé per la meitat... Espera que el proper any no acabin de rompre tot el pi, un rècord de dos incidents amb el carro que du el pi en dos anys, un rècord en començar dia 17 de gener i acabar dia 18 de gener que no havia passat mai, un rècord de la llargària del Pi, que creu que va ser l'origen de tots els problemes, un rècord d'irresponsabilitat i de falta de planificació i de serietat. Ja els hi ha dit que governar no és un joc i pareix que vostès encara segueixen jugant. Res va passar pel que hagués pogut passar i tenir una bona desgràcia, però vostès segueixen sent irresponsables.

Contesta el Sr. Batle que ara pareix que s'enceta un altre debat, volguent dir dues coses sense entrar en debat ja que el Regidor Sr. Roca Olivieri ha dit el que considerava oportú sense interrupcions: primer, diu que no s'ha sentit tot sol, tenia devora físicament a regidors i els veia a tots i els que no estaven feien altres funcions fonamentals i, segona cosa, per desgràcia, no és l'any que hi ha hagut més ferits, potser vostè no té memòria i els qui tenim una certa edat hi ha hagut més ferits i més greus, i lamenta que hi hagués quatre persones ferides com a conseqüència del que ha passat enguany, dels errors que s'han comés i per les circumstàncies que es varen produir. Li agraeix l'aportació i en aquest tema ni en cap altre, s'ha sentit tot sol, al contrari, te un excel·lent equip de govern.

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 01:03:22 a 01:37:27).

Pren la paraula el Regidor Sr. Cifre Ochogavia i manifesta que, sense entrar més en detall de tot el que s'ha dit, estaria bé que en aquesta comissió quan deim d'altres responsables, el Regidor Sr. Miquel Llobeta hi hauria de ser per haver estat regidor delegat de Festes aquests darrers anys i altres regidors que han passat per aquest Ajuntament participant d'una manera molt directa, és dir, regidors de Serveis, regidors de Seguretat, regidors de Festes, lògicament. N'hi ha bastants que estan en actiu i queestic segur que podrien fer aportacions positives. Reitera que, tot i que ha dit que no ha estat l'any amb més ferits, creu que és l'any que hem tingut més sort en aquest aspecte pel risc que hi va haver. Creu que la funció del Batle ha de ser estar devora el Regidor de Festes no al revés, sempre s'ha d'intentar donar suport. Exposa que pot entendre que enguany el Regidor Sr. López Plomer no tingués experiència i, personalment, també

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 2 de 2	21/02/2018	BATLE
Miquel Angel March Cerdà		
Signatura 1 de 2	21/02/2018	Secretària
Francisca M. Adrover Cànaves		

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/ax/di/axabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

condemna qualsevol tipus de retret i d'agressió verbal o física que no hi va ser però que li haguessin fet sobre la seva persona, però també li hagués agradat més un altre tipus de participació i és una crítica constructiva que creu que ha de ser així. També hi va haver decisions de darrera hora que creu que varen ser encertades com era la de continuar la pujada en el Pi, i algunes altres prèvies que s'han d'analitzar amb molt de detall i molta cura agafant l'experiència que poguem tenir tots més o menys, i poguem col·laborar.

Seguidament el Regidor Sr. Cifre Ochogavia (*Tots per Pollença*) passa a formular les següents preguntes:

1.- No he vist enguany patrocini a nivell institucional de l'ajuntament a la *Challenge* que s'ha fet aquests dies i que normalment es feia. Hi havia una etapa de sortida o d'arribada a Pollença. L'altre dia vaig veure la presentació i avui he vist les etapes i no hi era. Em poden explicar per quina raó no n'hi ha hagut?

2.- M'agradaria saber l'opinió d'Unió Mollera Pollencina i del seu portaveu, Regidor Sr. Andrés Nevado, en referència a la zonificació, atès que ahir no va entrar en debat, i què pensa el seu partit, que a vegades diu que és un partit global de tot el municipi i que no només és del Moll, sobre la proposta de zonificació?

3.- Després ens agradaria també que ens poguessin facilitar, pel seu estudi, quines conclusions han tret d'aquest informe ambiental preliminar en referència a l'adaptació del Pla General en el PORN que està ja sentenciat i que s'hauria d'executar? Podem tenir accés en aquest informe? I si ja s'ha notificat al Jutjat, que no sé què dirà, però el Jutjat diu que s'ha de tramitar l'adaptació, no entenc jo que hagi de ser un estudi previ, sinó que és una aprovació inicial d'un document urbanístic, que entre altres coses, haurà de dur això perquè realment és un document urbanístic.

I en relació a la zonificació, apart de la pregunta anterior que ha formulat, atenent a que els documents són prou densos i primer s'hauria d'haver aprovat, demana, almenys, esperar la setmana que ve no, l'altre, per tenir les reunions i analitzar a fons diverses dades i si el Regidor delegat d'Urbanisme ens permet sol·licitar, en referència a aquest tema, dades per poder analitzar, atès que no li quadraven les dades que ens donaren en referència a les vivendes, a les vivendes buides, on estaven aquestes vivendes buides a la zona perquè potser de la lectura dels comptadors d'Emser sigui una dada objectiva, atès que aquestes dades s'han de processar i és important fer una feina entre tots per arribar a un acord, a un consens a l'hora de presentar propostes i si no s'arriba no passa res, considerant . Creu que és un tema que interessa suficientment a Pollença per anar-lo desenvolupament.

Contesta el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que dimarts no comentà res sobre el tema de la zonificació perquè, primer, era una presa de contacte, un canvi d'impressions, i des d'Unió Mollera Pollencina es considera que el municipi de Pollença viu del turisme, estant això molt clar. Diu que s'ha de tenir en compte que no tot val a l'hora de llogar, s'ha de regular. També s'ha mirat pel ciutadà que viu dedins, mirant els lloguers que s'estàn posant pisos de dues habitacions a vuit-cents euros i sinò, es lloguen a turistes.

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83



Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària
Signatura 2 de 2	Miquel Àngel March Cerdà	21/02/2018	BATLE

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

Considera important la quantitat de serveis que s'han de millorar per poder obrir el lliure comerç, s'ha d'estudiar pas a pas i que aquesta és la manera de pensar del seu partit polític.

El Regidor Sr. Cànaves Capllonch contesta la pregunta envers la Challenge responnent que enguany no s'ha patrocinat, atenent a les necessitats que hi havia a l'àrea d'esports, ja que aquesta carrera suposava un patrocini de 14.000 euros per una sola etapa i, després d'haver-ho consensuat amb el sector hotelier, es va considerar que hauria de tenir una repercussió prou gran quan ja hi ha prou turisme de ciclisme en el moll per destinar 14.000 euros a una sola etapa.

Pren la paraula el Regidor Sr. Llobeta, regidor de delegat de festes durant la passada legislatura i manifesta, evidentment, primer donar l'enhorabona a tota la comissió de festes perquè són els qui articulen per dur el pi a Pollença, i que és veritat que l'àrea de Festes pareix un tema menor, però quan surt alguna cosa malament mira quina repercussió té... Considera que enguany la festa de Sant Antoni ha estat un poc accidentada, enten perfectament la preocupació de l'equip de govern, però no es pot quedar sense dir-ho: hi havia un noranta per cent de situacions que eren evitables, començant per una bona planificació de la Comissió de Festes i llavors escoltant després el consell que us donaven amb bones intencions i procurant millorar la festa i que la festa no estigui en perill. Tots els Regidors de Festes i els Batles us diran que ens estimam més deu patrones que un Sant Antoni. Dur el pi a Pollença és molt complicat, hi ha molta gent i la gent fa la bulla, fa la festa però hi ha d'haver trenta persones donant la volta al Pi i s'han de veure una devora l'altre. Desgraciadament enguany no ha estat així, i la Comissió de Festes s'ha de fer tot en una, no una reunió per aquí i un altre reunió per allà perquè això fa més mal que bé, i llavors ens espenya la festa de Sant Antoni. Com s'ha dit, evidentment des de la seva experiència i d'altres que tenen més experiència que, està disposat a donar una mà perquè això surti el millor possible.

El Regidor Sr. López agraeix les paraules del Regidor Sr. Llobeta, qui alhora li ha fet arribar el seu suport públicament. Assumeix la seva inexperiència, assumeix totes les culpes, les errades, etc ... però vol dir que s'ha sentit recolzat tant pel Batle com pels Regidors que l'acompanyaven, com per l'oposició que en aquest cas era el Regidor Sr. Llobeta, que va ajudar a baixar el Pi fins a Pollença. Assumeix les seves errades i demanarà disculpes fins el Sant Antoni de l'any que ve, manifestant haver passat tres dies que no els desitja a ningú. I contesta al Regidor Sr. Roca que va ser a la plaça Vella quan el Pi es va rompre a la seva pitera, i que el varen haver d'entrar fins l'ambulància, i el varen injectar i tot d'una va entrar allà, donant suport i per continuar la festa el millor possible. Ja ho ha dit, ha pagat la seva inexperiència, la seva eufòria i em sap molt de greu, i com ha dit el Sr. Batle, aquesta Comissió no està tancada a ningú. Quan més siguem i quan més ulls siguem, més aviat ho podrem solucionar.

Intervé el Regidor Sr. Roca i diu que pot xerrar amb coneixement de causa atès que va ser regidor de l'àrea de Serveis i que anar a la Comissió de Festes de Sant Antoni és anar a fer feina, i moltíssima feina, i evitar i passar una penada perquè no passi res. I creu que enguany hi va haver un desgavell, no hi va haver ordre i creu que la Comissió

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 2 de 2	Miquel Àngel March Cerdà	21/02/2018	BATLE
Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària



Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web

Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/di/axr/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

de Festes és importantíssima que estigui molt bé organitzada, cadascú en el seu espai i en el seu lloc, i així i tot a vegades hi ha problemes, hi ha accidents com s'ha dit abans, però s'han d'intentar minimitzar al màxim, per intentar que no passin ... l'enten i està content que demani disculpes i reconèixer els errors. Però l'any qui ve s'ha d'intentar que no passi i sobretot per la perillositat que du.

Finalment intervé el Sr. Batle i diu que està clar que tots coincideixen en que la clau és una Comissió de Festes on cadascun té la seva responsabilitat: un a la corda, un altre devora el carro, un altre dirigeix, etc... Creu que millorar el funcionament de la Comissió, la seva organització i la seva jerarquia és molt important perquè tothom va a donar opinions però no sempre unànimes, quan un tira cap aquí i un altre cap allà, és quan es veuen les necessitats i una jerarquia, pel que és necessari que hagi un cap d'aquesta Comissió, que hi hagi un referent d'aquesta Comissió sempre.

Respecte la zonificació afegeix que s'han aconseguit dades molt interessants de consum d'aigua per nuclis de població i per èpoques de l'any, per mesos. Són unes dades interessants, també de residus però evidentment dades pròpies molt interessants del consum d'aigua en altres nuclis de població que ens serviràn per encertar el diagnòstic, i per tant, la zonificació. D'altra banda, dir que el que han entregat al Jutjat és l'informe preliminar, i de fet el que s'ha demanat el Jutjat és que li presentem en format digital.

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 01:37:35 a 01:51:54).

I sense més assumptes per tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió, de la qual com a secretària, estenc aquesta acta.

Vist i plau,
El Batle



La Secretària

C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Signatura 2 de 2	Miquel Angel March Cerdà	21/02/2018	BATLE
Signatura 1 de 2	Francisca M. Adrover Cànaves	21/02/2018	Secretària

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web		
Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001	
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp	
Metadades	Classificador:Acta -	



AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)



AJUNTAMENT PLE / Sessió Ordinària núm. 01/2018

Índex del document d'enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 25 de gener de 2018

<i>Ordre del dia</i>	<i>Situació de minutatge</i>
I.- PART RESOLUTIVA	
1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors	De: 00:03:45 A: 00:04:31
2.- Aprovació, si procedeix, del nomenament de representants de la Corporació en òrgans col·legiats.	De: 00:04:32 A: 00:15:51
3.- Ratificació, si procedeix, de la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018.	De: 00:15:53 A: 00:24:14
4.-Propostes / Mocions d'Urgència	-----
II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT	
1. Informació de Batlia	De: 00:25:46 A: 00:34:29
2. Dació de compte Resolucions de Batlia	De: 00:34:30 A: 00:39:22
3. Precs i preguntes	De: 00:39:41 A: 01:37:27
3.Preguntes orals	De: 01:37:35 A: 01:51:54
	De: 01:51:58 A: 01:55:39

Signatura 2 de 2
Miquel Angel March Cerdà
21/02/2018
BATLE

Signatura 1 de 2
Francisca M. Adrover Cànaves
21/02/2018
Secretària



C/. Calvari, núm. 2 – 07460 Pollença – Illes Balears – tels. 971 53 01 08 – Fax 971 53 07 83

Per descarregar una còpia d'aquest document consulteu la següent pàgina web	
Codi Segur de Validació	0302926559c64fad9fa7e02ed5ed14b9001
Url de validació	http://oficinaelectronica.ajpollenca.net/absis/idi/ax/ldiarxabsaweb/asp/verificadorfirma.asp
Metadades	Classificador:Acta -





AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

AJUNTAMENT PLE / Sessió Ordinària núm. 01/2018

Índex del document d'enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 25 de gener de 2018

<i>Ordre del dia</i>	<i>Situació de minutatge</i>
<i>I.- PART RESOLUTIVA</i>	
1.- Aprovació, si procedeix, de les actes de les sessions anteriors	De: 00:03:45 A: 00:04:31
2.- Aprovació, si procedeix, del nomenament de representants de la Corporació en òrgans col·legiats.	De: 00:04:32 A: 00:15:51
3.- Ratificació, si procedeix, de la Resolució de Batlia núm. 30 de dia 12 de gener de 2018.	De: 00:15:53 A: 00:24:14
4.-Propostes / Mocions d'Urgència	-----
<i>II.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT</i>	
1. Informació de Batlia	De: 00:25:46 A: 00:34:29
2. Dació de compte Resolucions de Batlia	De: 00:34:30 A: 00:39:22
3. Precs i preguntes	De: 00:39:41 A: 01:37:27
3.Preguntes orals	De: 01:37:35 A: 01:51:54
	De: 01:51:58 A: 01:55:39





Oficina d'Informació
C/ Major, 10
07700 Pollença (Mallorca)



Pere Josep Coll Torrendell, en representació del grup municipal Alternativa per Pollença, del que és regidor, amb DNI 43156277C, fa els següents precís i les següents preguntes al pròxim ple.

PRECS:

1- El passat 14 de gener el dia que les restes de Joan Losa Campomar tornaren a Pollença, el portal de la sala de plens de l'Ajuntament presentava un estat lamentable i estava ple d'excrements de colom. Demanam que es millori la seva neteja, sobretot en dies senyalats i evitar haver de sentir vergonya per la imatge donada. Igualment demanam que es posi remei a la proliferació de coloms a la part superior de la façana.

2- Ja fa temps, que un mirall del carrer de l'Horta (a l'alçada del carrer Gruat) va ser llevat per unes obres i encara no ha estat posat. Demanam que per evitar possibles accidents aquest sigui col·locat el més aviat possible.

PREGUNTES:

1- Poden fer alguna cosa perquè la única rampa per tirar barques a la mar del Port de Pollença que està en condicions estigui oberta? Fa mesos que està tancada per obres i hi ha solucions factibles com obrir l'accés per l'aparcament del Yum Yum.

2- A les preguntes registrades al mes de novembre demanàvem que si a la web de l'Ajuntament hi surten publicats els convenis col·lectius del personal laboral de l'ajuntament i EMSER, podien publicar l'acord amb els funcionaris. El batle va respondre que no hi havia cap problema en publicar-ho però encara no ho han fet. Quan pensen fer-ho?

3- Perque no han publicat el nou Reglament de Participació Ciutadana a la web municipal, on encara apareix l'antic?



4- Per què el vehicle grua, destinat a la recollida d'iglús de selectiva no va superar l'ITV i en lloc d'arreglar-lo, l'encarregat el porta a Ternelles a carregar el pi damunt el carro? Per què es continua amb la greu dinàmica generalitzada de fer circular vehicles amb la ITV caducada o que directament no l'han superada?

5- En podien informar dels resultats de les reunions que han realitzat sobre l'adaptació del PGOU al PORN de Ternelles?

6- Respecte a la subvenció de 500.000 euros per la millora de l'eficiència energètica de l'enllumenat, per què quan es va saber que una part del projecte, era incompatible amb la normativa de renous a la via pública es va consultar amb diferents agents econòmics i socials del Port de Pollença i no amb els partits de l'oposició?

7- Ens poden informar de la reunió amb l'equip de treball sobre estudi de l'habitatge al nostre municipi?

8- Després de l'incendi del coll de Síller s'ha fet qualche pas per investigar si el manteniment de les línies per part de GESA-ENDESA és l'adequat? Es pensa denunciar a la companyia? L'estat de conservació de la torre i del transformador era l'adequat? Es fa manteniment?

9- A Binissalem el grup de MES diu que lamenten la falta d'iniciativa de l'equip de govern per eldur a terme uns pressuposts participatius reals. Per què a Pollença no han fet res per complir l'acord d'investidura i no hi ha hagut pressuposts participatius ni al 2016, ni al 2017?

10- Per què no han fet ni tan sols una reunió per parlar del pressupost del 2018? Volen torna a aprovar els pressuposts per decret?

11- Respecte al problema dels excrements dels cans s'han plantejat la identificació de l'ADN dels animals com es fa a un bon grapat de municipis?



alternativa
per Pollença

12- Tenen ja una planificació per complir tots els acords de la moció per fer de Pollença un territori cardioprotegit?

- Posar als mitjans de comunicació municipal (web, facebook, ràdio) informació bàsica sobre els desfibril·ladors: la seva ubicació, utilització, fer campanyes divulgatives, informatives i cursos....
- Signar convenis amb altres administracions públiques i entitats (Conselleries de Salut, Educació, federacions o clubs de futbol, ...) per centralitzar, planificar i controlar la informació, manteniment i realització de cursos de formació relacionats amb els desfibril·ladors.

13- Seguit apareixen notícies sobre la idea de convertir la Badia de Pollença en una pista per a hidroavions. Ja varen fer la petició de fer una comissió mixta amb representants del ministeri de Defensa, Govern autonòmic i Ajuntament amb l'objectiu de fer compatible ús civil i militar de la Base? Han rebut resposta? Pensen reiterar la petició?

14- Ens poden explicar com a pesar de les reunions anteriors a les festes (Junta local de seguretat, un "sopar-reunió de logística" i una reunió de "la Comissió de Sant Antoni") es va triar un pi amb un excés de llargària? No hi ha cap responsable de mesurar el pi? Per què ningú va impedir posar saïm al pi? No pensen que tal vegada fer un sopar-reunió no és la millor forma de preparar la logística de la festa?

15- Com és possible que el primer cartell de mesures de seguretat per la festa als espais naturals protegits (Formentor i Ternelles) fos publicat amb moltes faltes d'ortografia? i que una vegada corregit encara en presentàs? Per què no va passar per la correctora ortogràfica?

16- Per què es segueixen publicant cartells amb la col·laboració i el logo de l'Ajuntament escrits en castellà i anglès i no en català?

17- Ens poden explicar que pensen fer al Cinema Capitol?



alternativa
per Pollença

18- Perquè a data d'avui la majoria les nòmines del personal laboral no ha rebut les nòmines d'ença del mes de setembre? Han pensat que no tots tenen correu electrònic ni tots n'han autoritzat el seu ús per aquest tràmit? Com poden comprovar els treballadors que se'ls han abonat tots els conceptes salarials de forma correcte?

Pollença, 23 de gener de 2018

Pere Josep Coll Torrendell



PRECS I PREGUNTES DEL GRUP MUNICIPAL TOTS PER POLLENÇA AL PLE DE 25 DE GENER DE 2018

Prec:

Pregam que es torni a posar el mirall del carrer Horta a la intersecció que connecta amb el carrer Lleó. Els veïns reclamen que fa molta falta.

Preguntes:

- 1.- En el ple extraordinari del mes de desembre durant el torn de respostes a les preguntes enregistrades per el nostre grup el mes de novembre, concretament en resposta a la pregunta 5, el Sr. Sureda va donar com a resposta una sèrie de motivacions tècniques i preses de decisions unilaterals evitant contestar el que formulava la pregunta referent a l'acord de ple de mantenir el sentit únic de circulació al carrer Bot del Port de Pollença. Tornam a formular la pregunta esperant obtenir la resposta al que en concret se demana: En quina BASE JURÍDICA s'ha pres la decisió de NO mantenir el sentit únic de circulació al carrer Bot faltant a l'acord del Ple? Hi ha constància a alguna Acta de la Junta de Govern de la presa d'aquesta decisió?
- 2.- En el mateix punt del Ple extraordinari de desembre que fa referència la pregunta anterior, el Regidor d'EMSER, Sr. Nevado, ens va dir que sols mancava l'informe tècnic per poder treure a licitació els treballs per tal que la nau del polígon sigui operativa; ens pot dir si l'expedient ja compta amb tota la documentació i a quina data sortirà a licitació?
- 3.- El Regidor Sr. Cànaves, va respondre a una pregunta del nostre grup al plenari extraordinari de desembre dient que com a regidor de Fires va permutar l'ocupació de la via pública amb una carpa a un establiment del carrer Jaume III de Pollença per els berenars de la Cooperativa del dia de la Fira; Se li va contestar per escrit al sol·licitant de l'ocupació la decisió presa? En té constància Tresoreria d'aquest fet? Segons la legislació vigent és legal aquesta permuta?
- 4.- L'establiment esmentat a l'anterior pregunta va ocupar la via pública amb una carpa el dia de la festa de Sant Antoni i la revetlla del dia anterior; se li va liquidar l'ocupació tal i com ho preveu l'ordenança? Si no fou el cas per quin motiu no se li va fer?
- 5.- El Sr. Batle ens pot dir si ja han acabat d'estudiar l'acta de la Policia Local referent a l'ocupació de la via pública de l'empresa "Gelats Valls" durant l'any 2017 i quina ha estat la conclusió d'aquest estudi? Ja ha trobat la "normativa paral·lela" per poder dur a terme el corresponent procediment sancionador? Pensa deixar ocupar enguany aquest indret de la via pública sense la corresponent llicència?
- 6.- Hi ha indrets del municipi on l'asfalt dels carrers se troba en molt mal estat, el regidor de serveis, Sr. Nevado, ens pot dir si té planificat asfaltar enguany i quins carrers. En el cas que encara no ho tenguí previst, ens pot dir si té pensat almanco asfaltar i adequar els carrers del Pinaret i altres que ja reben o rebran una gran afluència de transit una vegada acabades les obres de primera línia?

7.- Hem rebut queixes del desbordament dels contenidors a algunes zones del municipi degut a la restricció dels dies de recollida de fems, hi ha indrets que no és suficient donant una imatge deplorable de la zona. El Regidor d'EMSER, Sr. Nevado, ens pot dir si té pensat restablir el servei amb la mateixa freqüència dels darrers hiverns? O quines alternatives té previstes?

8.- El Regidor de Medi Ambient, Sr. Cifre Bennassar, ens pot explicar a quin punt es troba el Pla de Residus Municipal?

9.- El Batle ens pot donar explicacions referent al cúmul de successos del dia de sant Antoni, aturada davant Can Jura de més de una hora amb esbaldreg de paret degut a la llargària del Pi, trabucada del carro, 4 ferits, rompuda del pi a la Plaça Vella etc... així com qui forma part d'aquest grup de persones que vostè anomena "grup d'experts" que fan la valoració del que va passar? Per que no han tingut en compte l'experiència dels anteriors responsables de la regiduria de festes i persones de la comissió de festes.

10.- Dels primers detalls que per premsa s'han donat de la zonificació del lloguer turístic observam que Pollença és una zona que en surt mal parada. Fan comptes recurrir-la tal com han dit que faran altres ajuntaments perjudicats per la mesura, complira el batle les seves manifestacions on va afirmar que Pollença no tendria zonificació i el lloguer seria apte a tot el municipi amb les mateixes condicions?

11.- Quantes llicències presentades abans del 31 d desembre amb ampliacions en sol rústic no s'han autoritzades o s'han denegades degut a causa del col·lapse de la regidoria d'urbanisme i que no es podran autoritzar per el canvi de normativa sobrevingut?

12.- Vistes les incidències de la festa de la nit de cap d'any per causes meteorològiques, perquè el regidor de festes no va prendre mesures de precaució sabent que el mateix vespre faria mal temps? Quin balanç pen fa del vespre i per quines causes l'Ajuntament no va organitzar mes activitats ?

13.- El projecte de dotació de serveis de Cala Sant Vicenç, ha estat mig any aturat pendent de fer l'aprovació definitiva del mateix, després que s'haguessin d'estimar les alegacions de Tots per Pollença, que les avançarem in voce al regidor d'urbanisme, i que es va limitar a manifestar que només ostaculitzavem la gestió diària, han explicat als veïns quina es la nova situació? Pensen fer les obres abans de la temporada turística o a partir del novembre?

14.- Com està l'aplicació del conveni per la desviació del camí de Boquer aprovat per el plenari de la corporació fa mes de tres anys?

15.- Han estudiat l'aplicació del nou decret -llei que permet agilitzar la construcció de nous centres educatius i sanitaris en sol rústic, i en conseqüència plantegen canviar l'ubicació del pac al solar de Can Bach?

16.- tot i que el contracte de poda ha acabat, pensen podar els arbres del municipi abans del mes de març?



Signat, Maria P. Buades Cifre
Portaveu-suplent del grup municipal TOTS per Pollença

Pollença, 23 de gener de 2018